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Poznań, dn. 30.03.2012r 

EZ/350/38/2012/1/426 

Wg rozdzielnika 

Dot. przetargu nieograniczonego nr 350/38/2012 na zaakkuupp  ii  ddoossttaawwęę  lleekkóóww  ––  33  ppaakkiieettyy..  

WWiieellkkooppoollsskkiiee  CCeennttrruumm  OOnnkkoollooggiiii  iinnffoorrmmuujjee,,  iiżż  wwppłłyynnęęłłoo  ppyyttaanniiee  ddoo  wwww  pprrzzeettaarrgguu,,  nnaa  kkttóórree  

ZZaammaawwiiaajjąąccyy  uuddzziieelliiłł  ooddppoowwiieeddzzii::  

Pytanie nr 1 
Czy  Zamawiający zechce  odstąpić  od  uciążliwego  wypełniania  tabeli  zawartej w  opisie rodz.XII  
SIWZ   pkt.4  określającej  maksymalną  cenę  brutto  leku   na  podstawie  DDD. 
 
 Zgodnie  z  komunikatem Ministra  Zdrowia  z  dnia 16-03-2012 r     w  sprawie interpretacji  art.  9 
ust.2 Ustawy Refundacyjnej z  dnia 12 maja  2011 r. o  refundacji  leków, środków  spożywczych 
specjalnego  przeznaczenia  żywieniowego  oraz  wyrobów  medycznych  (Dz.U. nr 122  poz 696  z  
późn.zm.)   świadczeniodawca  jest  obowiązany  nabywać  leki ,środki  spożywcze, wyroby  medyczne  
po  cenie nie wyższej  niż  urzędowa  cena zbytu  leku , środka spożywczego , wyrobu  medycznego                   
stanowiącego  podstawę  limitu , uwzględniając  liczbę  DDD leku jedn środka   spożywczego 
specjalnego przeznaczenia żywieniowego, wyrobu  medycznego   powiększoną o marżę  nie  wyższą 
niż  urzędowa  marża  hurtowa ,  a w przypadku  nabywania od  podmiotu innego  niż przedsiębiorca  
hurtowy  -po  cenie nie  wyższej  niż  urzędowa  cena  zbytu. Jednakże wypełnienie  tej  tabeli jest                   
możliwe  w   przypadku  posiadania  przez  lek  urzędowej  ceny  zbytu tj. po  opublikowaniu  jej   w   
obwieszczeniu  Ministra  Zdrowia . Leki w pakietach   1 i 2  nie posiadają  urzędowych cen  zbytu . 
Natomiast urzędowy  wykaz  leków  jest  stworzony  w  oparciu o limity i DDD gdzie  cena urzędowa  
leku posiada  już  odpowiednie  przeliczenia. 
 
Odp. Jeśli lek nie jest ujęty na liście leków refundowanych to  nie ma koniczności obliczania liczby 
DDD dla tych leków. 
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